



Put a cap on Youth Homelessness!

Raising the Roof is a national charity dedicated to finding long-term solutions to the growing problem of youth homelessness. Toques are sold across Canada each winter as part of a campaign to raise funds for our recipient charities and raise awareness about youth homelessness.

Toque cost: a minimum donation of \$10

Where does the money go?

Moncton Youth Residence Inc: a non-profit, charitable organization that served approx. 1000 at-risk and homeless youth aged 12 to 24 last year. Eighty percent of the net proceeds will assist in the operational cost of these two programs:

- Youth QUEST Central
- Transitional Housing Program

Further details on these and other programs at

www.myrinc.com

For more info call (506) 869-6294

www.raisingtheroof.org



Une tuque peut cacher un grand coeur!

Chez Toit est un organisme de bienfaisance national qui travaille à apporter des solutions à long terme au problème des sans-abri. Les bénévoles de Chez Toit vendent des tuques afin de recueillir des fonds pour les œuvres de bienfaisance participantes de notre région et de sensibiliser la population à l'itinérance dans notre collectivité.

Coût d'une tuque: un don minimal de 10.00 \$

À quoi servent les fonds?

Foyers de la jeunesse de Moncton inc. est un organisme de bienfaisance sans but lucratif au service des jeunes à risque et des jeunes sans abri âgés entre 12 et 24 ans. Il gère 19 programmes résidentiels et d'approche, et il accueille près de 1000 jeunes par année. Au total, 80 % des bénéfices nets serviront à financer les frais de fonctionnement des deux programmes suivants: Centre de jeunes QUEST et Programme d'hébergement de transition.

Renseignements : 506-869-6294

www.raisingtheroof.org

www.myrinc.com